

## AL AIN JUNIORS SCHOOL

# LEARNING TRAILS

Grade: 1  
Week: 10

Date: 3-11-19 to 7-11-19

Subjects	Lesson Objectives	Homework
MEP (Moral Education Program)	Forgiveness and Affection	
Arabic-Advance	حرف الذال في أول ووسط وأخر الكلمة التمييز بين الحركات القصيرة ( الفتحة - الضمة - الكسرة ) مع الحرف التمييز بين الحركات الطويلة ( المد بالألف والواو والياء ) مع الحرف تحديد المقطع الساكن/ تحليل وتركيب الكلمات - الشدة - اللام الشمسية واللام القمرية.	الواجب : نسخ درس حرف الذال في الكتاب الجديد ص 128 بخط جميل مع كتابة الحركات. الإملاء : يوم الاثنين (دجاجة - دب - خاتم).
Arabic-General	درس ( الأشكال ) دراسة المفردات الجديدة ( دائرة - مثلث - مربع - مستطيل - أشكال - أطفال - شمس - قمر ) page 48:55 حبل التدريبات دراسة الحروف ( س - ش - ص - ض )	كتابة ثلاث كلمات تبدأ بحرف ( الضاد ) Write two words start with letter ( ض ) ( جمل - حزين - داخل ) Dictation On Tuesday
Islamic Studies – Arabic	تابع درس أركان الاسلام	حفظ الحديث الشريف احضار صور عن أركان الاسلام
Islamic Studies – English	The pillars of Islam	Learn the new words and their meaning of Surat al Fatihah in notebook.
Moral Science	Value: Honesty	
English	-Sounds and Spelling: Words ending- ll -Short Narrative: Five Minutes' Peace page 16-17 (Learner's Book) • Listening to the story • Speaking • Sequencing Events • Reading Instructions/In the right order	
Math	-Picture Subtraction -Addition Facts 1-10 -Subtraction Facts	
Science	-Evergreen Trees(Identify and name a variety of common evergreen trees) -Weather (Observe and describe weather associated with the seasons and how day length varies.)	
Geography	-What is a map? -School Map -Map symbols.	



## AL AIN JUNIORS SCHOOL

Computer Science	Startup and shutdown a computer.	
UAE Studies – Arabic	درس رموز وطني	مطوية صغيرة عن الشيخ زايد وتدعيمها بصور بسيطة وجمل بسيطة بخط الطالب ان أمكن
UAE Studies – English	Analyze the family tree chart of Ali Familiarize names of family members in the household	Familiarize the names of family members.
Spelling	<b>Spelling Test 8 on Monday (November 4, 2019):</b> cuff, puff, sniff, off, cliff, staff, bluff, huff, stiff, stuff <b>Spelling Set 9:</b> hill, bill, pill, will, skill, tell, fell, well, bell, sell	
Mental Math	-Picture Subtraction	
DEAR PROGRAM	Please bring any short storybook for Drop Everything and Read Program every Monday.	
FLAG DAY	Please bring small UAE Flag for the Flag Day celebration.	

Class Teacher: \_\_\_\_\_